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ΕΡΓΟ ΜΝΗΜΟΣΥΝΗ

Στο συνέδριο CAA 2021
Στο πλαίσιο του διεθνούς συνεδρίου CAA 2021 η έδρα

του Ενιαίου Ευρωπαϊκού Ερευνητικού Χώρου EU-ERA
Chair on Digital Cultural Heritage διοργάνωσε συζήτηση
στρογγυλής τραπέζης με θέμα το έργο MNEMOSYNE Το
CAA Computer Applications and Quantitative Methods in
Archaeology είναι ένας διεθνής οργανισμός που συγκεντρώνει

αρχαιολόγους μαθηματικούς και επιστήμονες
υπολογιστών πληροφορικής Στόχος του CAA είναι να
ενθαρρύνει την επικοινωνία μεταξύ των επιστημονικών
κλάδων να παρέχει πληροφορίες για την έρευνα και τις
τρέχουσες εργασίες στον τομέα και να ενθαρρύνει τη συζήτηση

και τη μελλοντική πρόοδο Η οργανωτική επιτροπή
του συνεδρίου απαρτίζεται από ακαδημαϊκούς και ερευνητές

της Σχολής Μηχανικής και Τεχνολογίας του ΤΕΠΑΚ
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ΑΝΑΖΗΤΟΥΝΤΑΙ ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΑΡΜΟΔΙΟΥΣ ΣΕ ΤΡΙΑ ΒΑΣΙΚΑ ΕΡΩΤΗΜΑΤΑ ΓΙΑ ΤΗ ΜΕΓΑΛΗ ΠΥΡΚΑΓΙΑ

Φώναζαν οι δασοπυροσβέστες κανένας δεν άκουσε

Δύο χρόνια
πριν τόνιζαν
διαμαρτυρόμενοι

ότι η

στελέχωση
είναι χειρότερη
σε σχέση με τις
πυρκαγιές στη
Σολέα το 2016

Το Τμήμα Δασών διαθέτει δύο
πυροσβεστικά αεροπλάνα μετά τις
πυρκαγιές στη Σολέα Ένα ερώτημα
που προκύπτει είναι πώς δεν έγινε
κατορθωτό να συνδράμουν εγκαίρως
στην κατάσβεση της πυρκαγιάς που
ξεκίνησε αρχικά στον Αρακαπά
Πληροφορίες αναφέρουν ότι τα
πλείστα πτητικά μέσα επιχειρούσαν
την ίδια ώρα σε κατάσβεση άλλης
πυρκαγιάς που ξέσπασε στην
Παρεκκλησιά και χρειαζόταν
ανεφοδιασμός για να συνεχίσουν
Ένα δεύτερο ερώτημα είναι γιατί δεν
προχώρησε ποτέ η αγορά
επιπρόσθετων πυροσβεστικών
πτητικών μέσων όπως προβλέπεται
στη μελέτη που συντάχθηκε επί Ιωνά
Νικολάου στο Υπουργείο
Δικαιοσύνης και γιατί δεν
χρησιμοποιήθηκε ούτε η επιλογή της
εκμίσθωσης πτητικών μέσων
Τρίτο ερώτημα που προκύπτει είναι
εάν ειδοποιήθηκαν εγκαίρως οι
αρμόδιοι για την πυρκαγιά
Πληροφορίες του Π αναφέρουν
ότι το Τμήμα Δασών ενημερώθηκε
από πολίτη στις 13:46 ώρα κατά την
οποία ήταν δύσκολο να ελεγχθεί η

πυρκαγιά που είχε πλέον ξεφύγει σε
διαφορετικές κατευθύνσεις
Πριν από δύο χρόνια ο κλάδος
Υπαλλήλων Τμήματος Δασών

ΠΑΣΥΔΥ σε διαμαρτυρία του έξω
από τη Βουλή ημ 29 Νοεμβρίου
2019 κατάγγελλε με ψήφισμα ότι η
στελέχωση ήταν χειρότερη κι από
αυτήν που υπήρχε το καλοκαίρι του
201 6 στις τεράστιες και
καταστροφικές πυρκαγιές της Σολιάς
και της Αργάκας Σε δηλώσεις του
στον Π ο πρόεδρος του κλάδου
Γιώργος Παναγή ανέφερε ότι δεν
έχει διαφοροποιηθεί ιδιαίτερα από
τότε η κατάσταση Σε απόλυτους
αριθμούς είπε η στελέχωση του Τμ
Δασών είναι κατά 83 υπαλλήλους

λιγότερη από την προβλεπόμενη του
2011 Συγκεκριμένα για 31 θέσεις
εκκρεμεί διαδικασία
αποπαγοποίησης υπάρχουν 25
κενές θέσεις που δεν
αποπαγοποιήθηκαν και 27 θέσεις οι
οποίες καταργήθηκαν την περίοδο
2012-2015
Για τις θέσεις αυτές εργοδοτήθηκαν
37 έκτακτοι δασικοί υπάλληλοι
Έγραφαν τότε οι δασοπυροσβέστες

με τέτοια περιορισμένη στελέχωση
δημιουργούνται σοβαρά
προβλήματα στην ικανότητα του Τμ

Δασών να επιτελεί με
αποτελεσματικότητα τον ρόλο που
του έχει αναθέσει η πολιτεία για την
προστασία και διαχείριση των
δασών μας με απρόβλεπτες
συνέπειες για τον φυσικό μας
πλούτο
Σημειώνεται ότι παραμένει η
διαρχία σε ό,τι αφορά τους τομείς
ευθύνης για πυρκαγιές αφού εντός
των κοινοτήτων υπεύθυνη είναι η
Πυροσβεστική Υπηρεσία ενώ εντός
του κρατικού δάσους και σε
απόσταση 2 χιλιομέτρων από
κοινότητες ευθύνη έχει το Τμήμα
Δασών

Τι έγινε το Δασικό Κολέγιο
Μια ανοικτή πληγή σε ό,τι αφορά
την κατάρτιση για τη
δασοπυρόσβεση είναι το κλείσιμο
του Δασικού Κολεγίου το 2015
Τον Σεπτέμβριο του 2019 λήφθηκε
από το Υπ Συμβούλιο απόφαση για
αναβάθμιση του Δασικού Κολεγίου
σε Σχολή Ανώτερης Εκπαίδευσης
και επαναλειτουργία του κύκλου
σπουδών στη Δασοπονία Για
εκπόνηση σχετικού πτυχιακού
προγράμματος εξέφρασε
ενδιαφέρον και το ΤΕΠΑΚ ωστόσο
δεν προέκυψε ουσιαστική εξέλιξη

ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΣΤΡΑΤΗΣ
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Στα 67 τετραγωνικά
χιλιόμετρα η καμένη γη
Μια πρώτη εκτίμηση από το Κέντρο Αριστείας Ερατοσθένης

του Τεχνολογικού Πανεπιστημίου Κύπρου
ΤΕΠΑΚ της EXCELSIORH2020 TEAMING και του

Αριστοτελείου Πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης για την
καταστροφική πυρκαγιά στην Κύπρο αποκαλύπτει
μέσω του Φ ο καθηγητής του ΤΕΠΑΚ και υπεύθυνος
του προγράμματος Διόφαντος Χατζημιτσής Πα την
εκτίμηση της πυρκαγιάς τονίζει ο δρ Χατζημιτσής
αξιοποιήθηκε δορυφορική λήψη χαμηλής ευκρίνειας
Sentinel-3 και η εκτιμώμενη καμένη έκταση ανέρχεται
στα 67 τετραγωνικά χιλιόμετρα Αναμένεται καινούργια

εκτίμηση με δορυφορικά δεδομένα υψηλότερης
ευκρίνειας Sentinel-2 και άλλα υψηλής ευκρίνειας
δεδομένα τονίζει ο Διόφαντος Χατζημιτσής Επίσης
παρατίθεται χάρτης και με τις ενεργές εστίες πυρκαγιάς

για το τελευταίο 24ωρο
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